
Hola a tothom! 
 
Sóc el Mario Fábrega, pare del Brais de 1r, el Iago de 3r i la Lûa de 4t d’ESO.  
 
Em presento com a candidat al Consell Escolar en representació dels pares/mares/tutors 
dels alumnes amb l'objectiu de col·laborar en el que sigui possible per tal de millorar 
l'educació que els nostres fills i filles reben a l'Institut Banús. 
 
Mentres els meus fills feien la primària vaig estar uns anys col·laborant activament a l'AMPA 
de l'Escola La Sínia i en aquesta nova etapa crec que hi puc aportar la meva ajuda des del 
Consell Escolar. 
 
Us animo a participar en la votació que es farà el proper dimecres 28 a la tarda. 
 

 
 
Salutacions, 
Mario F. 
 
 
 
 


